
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Eldrerådet 
Møtested: Levanger rådhus, møterom 1045 - Møterom 1045 
Dato: 04.02.2025 
Tidspunkt: 12:00 -13:20 
 

 
Til stede:    
Navn Funksjon Parti Møtte for 
Hans-Fredrik Donjem nestleder LEVFRO  
Berit Lyngen medlem ÅSENPEN  
Knut Lian Kristiansen varamedlem LEVFRO Kai Lennert Johansen 
Inger Hammer medlem SKOGN PENSJ  
Janne Grete Stensholm varamedlem LEVFRO Grete Monsen 
Asgeir Persøy medlem PP  
Inga Daae Forberg medlem YTTERØY  
 

Fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling 
Reidun Johansen utvalgssekretær 
Grete Synnøve Jacobsen Kommunalsjef helse og oppvekst 
Lars Johan Kverkild Enhetsleder helsefremming 
Inger Korsvik Demenskoordinator 
Gro Teodorsen Avdelingsleder psykisk, helse og ros 
 

Orienteringer: 
• Status arbeid med demensplan og generelt arbeidet som gjøres for demente v/Inger Korsvik.  
• Arbeidet med rus-/psykiatri ifht. eldre v/Gro Teodorsen 

 
 

Protokollen er godkjent av: 
  



Saksliste 

 

Saksnr. Tittel  
PS 1/25 Valg til godkjenning/signering protokoll  
PS 2/25 Referatsaker  
RS 1/25 Melding om vedtak By- og arkitekturstrategi  
PS 3/25 Valg av leder i Eldrerådet for perioden 2025 - 2027  
PS 4/25 Mulige endringer i bussrutetilbudet fra 2028 - Eldrerådets uttalelse  
PS 5/25 Årsmelding Eldrerådet 2024  

PS 1/25 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Eldrerådets behandling av sak 1/2025 i møte den 04.02.2025: 

Behandling  
Forslag i møte: 
Til å godkjenne/signere protokoll velges: 
Inger Hammer og Inga Daae Forberg 

Avstemning: 
Forslag i møte enstemmig vedtatt 

 

VEDTAK: 
Til å godkjenne/signere protokoll velges: 
Inger Hammer og Inga Daae Forberg 

PS 2/25 Referatsaker 
Eldrerådets behandling av sak 2/2025 i møte den 04.02.2025: 

Behandling  
Forslag i møte: 
Referatsakene tas til orientering 

Avstemning: 
Forslag i møte enstemmig vedtatt 

VEDTAK: 
Referatsakene tas til orientering. 

PS 3/25 Valg av leder i Eldrerådet for perioden 2025 - 2027 
Eldrerådets behandling av sak 3/2025 i møte den 04.02.2025: 

Behandling  
Forslag i møte: 
Hans-Fredrik Donjem fremmet følgende forslag: 
Som leder for Eldrerådet i perioden 2025-2027 velges: Kai Lennert Johansen 
 
Avstemning: 
Forslag i møte enstemmig vedtatt. 
 
 



VEDTAK: 
Som leder for Eldrerådet i perioden 2025-2027 velges:  
Kai Lennert Johansen velges som leder  

PS 4/25 Mulige endringer i bussrutetilbudet fra 2028 - Eldrerådets uttalelse 
Eldrerådets behandling av sak 4/2025 i møte den 04.02.2025: 

Behandling  
Forslag i møte: 
Eldrerådet reagerer sterkt på at bybuss-tilbudet i Levanger foreslås nedlagt fra 2028. 

Vi skjønner at hovedsaken er økonomisk begrunnet. Det er for få som benytter seg av bussen, og de 
fleste foretrekker å bruke bilen. Dette gjelder også de eldre. Prisen for å kjøre med bybussen er også 
et moment for flere til å velge bilen når de skal inn til sentrum. 

I Levanger ønsker vi en overgang fra privatbilisme til offentlig og delt transport, samt tilrettelegging 
for sykkel og fotgjengere. De nye parkeringsreglene som nå er vedtatt har også dette som siktemål. 
Det samme gjelder den nye gatebruksplanen. Dette innebærer at å legge ned bybusstilbudet blir å gå 
i motsatt retning! Her må ting ses i sammenheng. Disse nye tiltakene bidrar nettopp til økt behov for 
en bybuss. 

Mange eldre vil fortsatt bo i utkanten av sentrum, både på Nesset og i Momarka. De bør absolutt få 
muligheten til å bruke buss. Prisen for å ta bybussen bør ikke være så høy som i dag. Kanskje er det 
ikke behov for store busser med mange sitteplasser heller. 

 Levanger omfattes dessverre ikke av Miljøpakken, noe flere kommuner i Trøndelag nyter godt av. 
Pakken er et samarbeid for bedre transport og mindre utslipp, og innebærer bl.a. billigere 
kollektivreiser og hyppigere avganger. Den er et alternativ til bilbruk. Levanger kommune bør arbeide 
politisk for å bli med i pakken, og dermed kunne nyte godt av bl.a. de økonomiske fordelene den 
innebærer. 

 

Avstemning: 
Forslag i møte enstemmig vedtatt 

 

UTTALELSE FRA RÅDET: 

 Eldrerådet reagerer sterkt på at bybuss-tilbudet i Levanger foreslås nedlagt fra 2028. 

Vi skjønner at hovedsaken er økonomisk begrunnet. Det er for få som benytter seg av bussen, og de 
fleste foretrekker å bruke bilen. Dette gjelder også de eldre. Prisen for å kjøre med bybussen er også 
et moment for flere til å velge bilen når de skal inn til sentrum. 

I Levanger ønsker vi en overgang fra privatbilisme til offentlig og delt transport, samt tilrettelegging 
for sykkel og fotgjengere. De nye parkeringsreglene som nå er vedtatt har også dette som siktemål. 
Det samme gjelder den nye gatebruksplanen. Dette innebærer at å legge ned bybusstilbudet blir å gå 
i motsatt retning! Her må ting ses i sammenheng. Disse nye tiltakene bidrar nettopp til økt behov for 
en bybuss. 

Mange eldre vil fortsatt bo i utkanten av sentrum, både på Nesset og i Momarka. De bør absolutt få 
muligheten til å bruke buss. Prisen for å ta bybussen bør ikke være så høy som i dag. Kanskje er det 
ikke behov for store busser med mange sitteplasser heller. 

 Levanger omfattes dessverre ikke av Miljøpakken, noe flere kommuner i Trøndelag nyter godt av. 
Pakken er et samarbeid for bedre transport og mindre utslipp, og innebærer bl.a. billigere 
kollektivreiser og hyppigere avganger. Den er et alternativ til bilbruk. Levanger kommune bør arbeide 
politisk for å bli med i pakken, og dermed kunne nyte godt av bl.a. de økonomiske fordelene den 
innebærer. 



 

PS 5/25 Årsmelding Eldrerådet 2024 
Eldrerådets behandling av sak 5/2025 i møte den 04.02.2025: 

Behandling  
Forslag i møte: 
Ingen 

Avstemning: 
kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt 

 

VEDTAK: 
Årsmelding 2024 – Eldrerådet vedtas 
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